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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

Protokół nr 22/22 

22 Posiedzenie odbyło się w dniu 27 czerwca 2022r.  

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2022r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:15 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Członkowie komisji w liczbie 9 osób – wg załączonej listy obecności. 

2. Pani Iwona Franelak – Zastępca Burmistrza Miasta Myszkowa.  

3. Pani Marzanna Wieczorek – kierownik MZEASiP w Myszkowie.  

4. Pani Małgorzata Miroszewska – rzecznik prasowy Urzędu Miasta. 

5. Pani Grażyna Łękarska – kierownik wydziału IM.  

6. Pani Renata Lewandowska – kierownik Działu Artystycznego MDK w Myszkowie. 

7. Pan Piotr Wysocki – dyrektor MOSiR w Myszkowie. 

 

Obecni: 

1. Elżbieta Doroszuk 

2. Andrzej Giewon 

3. Beata Jakubiec-Bartnik 

4. Zofia Jastrzębska 

5. Norbert Jęczalik 

6. Małgorzata Skinder 

7. Iwona Skotniczna 

8. Tomasz Szlenk 

9. Jacek Trynda 

 

Porządek posiedzenia:   

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu, Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Prawa i Porządku w Mieście oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 27 

kwietnia 2022r. 

3. Wakacje 2022-proponowane przez MDK, MOSiR formy wypoczynku dzieci i młodzieży. 

4. Informacja na temat stanu i funkcjonowania infrastruktury sportowo-rekreacyjnej ze 

wskazaniem kosztów utrzymania oraz niezbędnych remontów i inwestycji. 

5. Zapoznanie z arkuszami organizacyjnymi szkół i przedszkoli. 

6. Informacja na temat prac niezbędnych do wykonania w szkołach w okresie wakacji celem 

przygotowania do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

7. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

8. Sprawy różne. 
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Do punktu 1. 

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził przewodniczący komisji p. Jacek Trynda. Powitał 

Państwa radnych, p. Burmistrza oraz gości. Przewodniczący komisji wyczytywał kolejno 

Państwa radnych i poprosił o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum. 

Stwierdził prawomocność obrad. Przedstawił porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia 

komisji wszyscy radni otrzymali. Zapytał, czy radni mają jakieś uwagi do porządku, czy 

wyrażają na to zgodę? Z uwagi na brak uwag poprosił o zaopiniowanie porządku obrad.   

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata 

Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Giewon 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Do punktu 2. 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu, Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Prawa i Porządku w Mieście oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 

27 kwietnia 2022r. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 

z dnia 27.04.2022r.? Z uwagi na brak uwag przewodniczący zaproponował głosowanie nad 

przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu, Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisji Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Prawa i Porządku w Mieście oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej z dnia 27 

kwietnia 2022r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Małgorzata 

Skinder, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Giewon 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu 3. 

Wakacje 2022-proponowane przez MDK, MOSiR formy wypoczynku dzieci i młodzieży. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Renata Lewandowska powiedziała, że w ferie sprawdziła się nowa formuła, chodzi 

o dostępność dla większej ilości dzieci. MDK zorganizował możliwość uczestnictwa w różnych 

wydarzeniach dla dzieci np. przedstawieniach teatralnych, warsztatach w MDK oraz plenerze 

oraz kino. Wszystkie formy wypoczynku dla dzieci i młodzieży proponowane przez MDK poza 

kinem są bezpłatne. MDK proponuje warsztaty garncarskie, choreograficzne, plastyczne, 

iluzjonistyczne. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy te formy wypoczynku będą 
obowiązywały przez cały okres wakacji? 

 

Pani Renata Lewandowska potwierdziła, że tak, przynajmniej jedno, dwa wydarzenia w ciągu 

tygodnia. Kiedyś było przekonanie, że w weekendy należy ten czas zapewniać dzieciom, 

natomiast weekendy są zazwyczaj rodzinne, więc proponowane wydarzenia i oferty MDK będą 
głównie skierowane w ciągu tygodnia, kiedy dzieciaki siedzą same w domu. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania do 

przedmówczyni? Z uwagi na brak pytań poprosił o przedstawienie form wypoczynku przez 

dyrektora MOSiR.  

 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MDK przedstawił program dla dzieci i młodzieży w czasie wakacji. 

Dodał, że przez całe wakacje na terenie basenu krytego jest bilet promocyjny za 2,00 zł dla 

dzieci od 8-14.00 od poniedziałku do niedzieli. Dodatkowo na „Dotyku Jury” dzieci mogą 
bezpłatnie korzystać z boiska do piłki plażowej, koszykówki, tenisa ziemnego, piłki nożnej, 

piłkarzyki, tenis stołowy. Na koniec każdego miesiąca MOSiR organizuje różnego rodzaju 

turnieje w grach zespołowych i indywidualnych. MOSiR współpracuje z organizacjami 

samorządowymi i pozarządowymi, które organizują treningi.   

 

Radna p. Iwona Skotniczna zapytała o ciepłą wodę w MOSiR. 

 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MDK odpowiedział, że MOSiR jest uzależniony od firmy, która 

dostarcza ciepło i zapewnił, że od dzisiaj jest wszystko otwarte.  
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Do punktu 4. 

Informacja na temat stanu i funkcjonowania infrastruktury sportowo-rekreacyjnej ze 

wskazaniem kosztów utrzymania oraz niezbędnych remontów i inwestycji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda poprosił dyrektora MOSiR o przedstawienie 

informacji.  

 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MOSiR powiedział, że MOSiR podpisał umowę na wymianę 
brodzika. Od momentu podpisania umowy firma z Warszawy ma 6 tygodni na wykonanie tej 

inwestycji. W drugim półroczu zostanie przeprowadzony przetarg odnośnie wymiany windy ze 

względu na wiek i stopień zużycia. Na stadionie miejskim jest zakończona procedura 

przetargowa na bieżnię lekkoatletyczną, na sesji zostaną zabezpieczone brakujące środki. 

W ramach bieżni zostanie dokonana zmiana ogrodzenia, wymiana bramek, piłkochwytów, 

siedzisk na trybunie głównej, ławek rezerwowych i także ogrodzenia wewnątrz boiska, 

renowacja głównej płyty boiska. Dyrektor MOSiR dodał, że w Urzędzie jest dokumentacja 

dotycząca budynku klubowego i kortów. Na ten moment nie ma wiedzy, kiedy będzie 

ogłoszony przetarg i jaki będzie jakby plan i terminarz te tej inwestycji.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik powiedziała, że w ostatnich czasach utrzymanie boiska, 

płyty są wliczane pod stowarzyszenia i zapytała, dla jakiego stowarzyszenia jest wliczona 

kwota 1.200.000,00 zł za utrzymanie krytej pływalni. Radna poruszyła temat składników 

utrzymania stadionu: wynagrodzenia, pochodnych wynagrodzenia, wydatki na środki 

czystości, ochronę i chciałam. Zapytała, czy 160.000,00 zł rocznie są dla MKS i UKS, czy jeżeli 

nie będzie tych stowarzyszeń stadion będzie zamknięty i nikt nie będzie korzystał z niego. 

Radna poruszyła temat remontu bieżni i zapytała się, czy rozgrywki będą się odbywały na 

sztucznej płycie. 

 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MOSiR wyjaśnił, że zaletą boiska ze sztuczną płytą jest to, że 

można na nim trenować dużo i oświetlenie, czyli można to rozciągać w czasie, można różnie 

z niej korzystać. Miasto nie posiada innego boiska, bo jedyne boisko spełniające wymogi 

licencyjne to boisko w Mrzygłodzie, które jest oddane na rzecz klubu sportowego.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy odbywają się jakieś zajęcia na tym boisku. 

Przyznała, że wie, że to boisko było dane stowarzyszeniu, ale tylko pod warunkiem, że będzie 

wykorzystywane do celów sportowych, a na razie nie ma żadnej drużyny.  

 

Pan Piotr Wysocki dyrektor MOSiR powiedział, że nie ma takiej wiedzy, MOSiR administruje 

tam tylko Orlikiem i przyległymi placami zieleni.     

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, czy drużynom UKS i MKS będą grozić walkowery 

przez to, że nie będą miały boiska przez rok czasu?  
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Pan Piotr Wysocki dyrektor MOSiR powiedział, że wątpi, że firma będzie robiła bieżnię przez 

rok czasu i na pewno nie grożą walkowery, jeżeli jest jakiś problem są okienka, kluby się 
dogadywały, na boisku ze sztuczną trawą można pomieścić się i grać. Dodał, że nie podpisywał 

umowy z Mrzygłodem odnośnie wynajęcia boiska, więc nie zna warunków wykorzystania tego 

boiska w razie wyłączenia boiska na stadionie miejskim.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik poruszyła temat pozostałych wydatków związanych ze 

stadionem miejskim: zakup paliwa do kosiarek, naprawa tablicy świetlnej, naprawa kosiarki. 

Urząd wylicza, że daje klubom sportowym 160.000,00 zł, a czy Urząd liczył, że z budżetu 

partycypacyjnego stadion miejski pozyskał 150.000,00 zł na kosiarkę, nawodnienie, tablicę 
świetlną. Radna zapytała, czy utrzymanie pływalni, czy „Dotyku Jury” są też wliczane pod 

jakieś stowarzyszenia. 

 

Pani Małgorzata Miroszewska powiedziała, że Urząd wyliczył, że kwota 160.000,00 zł to są 
koszty utrzymanie stadionu, koszenia trawy, prąd, woda, ewentualne naprawy. Jeżeli ktoś 
z czegoś korzysta z jakiegoś obiektu to każdy obiekt kosztuje.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zarzuciła p. Miroszewskiej, że Urząd nie wlicza innym 

stowarzyszeniom „Dotyku Jury”, pływalni.  

 

Pani Małgorzata Miroszewska wyjaśniła, że stowarzyszenia nie dostają tego za darmo, tylko 

„Dotyk Jury” jest za darmo, bo było z projektu. Za basen, MOSiR, wynajem sali wszystkie inne 

stowarzyszenia płacą. Dwa kluby sportowe piłkarskie korzystają z obiektu sportowego, nie 

ponoszą z tego tytułu kosztów. 

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zwróciła uwagę, że stowarzyszenia płacą sobie za środki 

czystości, same sprzątają. Radna zapytała, jeżeli będzie bieżnia, budynek klubowy i utrzymanie 

tego obiektu będzie wynosiło 400.000,00 to za rok też to będzie obliczone stowarzyszeniom.  

 

Pani Małgorzata Miroszewska wyjaśniła, że kwota 160.000,00 zł jest to koszt utrzymania 

boiska, wody, prądu oraz wszystkich innych rzeczy organizacyjnych.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zarzuciła pani rzecznik, że tylko dwóm klubom dolicza. Czy 

jeżeli nie byłoby UKS i MKS, a stadion byłby zamknięty nie byłoby straty 160.000,00 zł, komu 

Urząd by to wtedy wliczył.   

 

Pani Małgorzata Miroszewska powiedziała, że teraz tylko dwa kluby sportowe użytkują 
stadion. Jak będzie zamknięty to za pół roku odpowie kto użytkuje i w jaki sposób.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk zapytał, czy sekcja siatkówki płaci za salę jak ma treningi?  

 

Pani Małgorzata Miroszewska odpowiedziała, że każde stowarzyszenie wynajmując ma 

umowy, jest jedno które nie ma żadnych umów.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk skomentował, że dla niego to jest kuriozum, żeby As płacił, trenuje, 

reprezentuje nasze miasto. Luka Tenis też ma wliczane. Zapytał, czy miasto chce, żeby 

zamknąć stadion, żeby nie ponosiło kosztów i dodał, że miasto powinno do tego dokładać jak 
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największe środki. W stowarzyszeniach działa około 1.000 osób, miasto daje na to 500.000,00 

zł, czy gdyby te pieniądze miasto miało zorganizowałoby z taką intensywnością jak 

stowarzyszenia zajęcia sportowe dla dzieci i młodzieży, seniorów. Stowarzyszenia oprócz 

dotacji, którą otrzymują, która dla MKS wynosi 250.000,00 zł, ona się nie zmienia od kilku lat 

mimo rosnących cen paliw. Radny dodał, że popołudniami na boisko przychodzą dzieci 

z Myszkowa i też korzystają z tego obiektu.   

 

Pani Małgorzata Miroszewska podkreśliła, że nikt nie zrobi lepszej pracy niż stowarzyszenia, 

a powiedzenie, ile kosztuje utrzymanie stadionu nie jest zarzutem tylko informacja. 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska poprosiła o pisemne przedstawienie statusu boiska w Mrzygłodzie   

wraz z umowami użytkowania, aneksami, w ramach dostępu do informacji publicznej oraz 

wskazania możliwości odzyskania tego obiektu dla przywrócenia działalności tego obiektu dla 

miasta. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda poprosił panią rzecznik o przedstawienie informacji 

dotyczącej bezdomnej.  

 

Pani Małgorzata Miroszewska powiedziała, że Pani przebywa w Myszkowie ponad tydzień na 

dworcu PKP na Światowicie. System jest rzeczą straszną, człowieka w tym wszystkim nie ma. 

Służby Burmistrza jak i Policja, Pogotowie, MOPS próbują przez cały tydzień rozmawiać 
z  Panią. Pani nie wyraża zgody na leczenie. Żadna ze służb w przeciągu tygodnia nie była 

zainteresowana rozwiązaniem sprawy. MOPS w ostateczności skierował pismo do sądu 

o przymusowe leczenie, Urząd monitoruje sprawę.     
 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają jeszcze pytania w tym 

temacie. 

 

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że te informacje wymieniała z panią rzecznik. Pomoc 

jest, jak również zainteresowanie ze strony Urzędu, tylko w społeczeństwie jest taka opinia, że 

nic się nie robi. Podkreśliła, że chciałaby, żeby z tej dyskusji wybrzmiało, że właśnie robi się 
dużo w tej sprawie.    

 

Do punktu 5. 

Zapoznanie z arkuszami organizacyjnymi szkół i przedszkoli. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają pytania dotyczące tego 

zestawienia. Zwrócił się z pytaniem do pani kierownik MZEASiP p. Marzanny Wieczorek, ilu 

nauczycieli odchodzi z zawodu w przyszłym roku szkolnym, na emeryturę, czy rezygnuje 

z pracy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Marzanna Wieczorek kierownik MZEASiP odpowiedziała, że na chwilę obecną nie ma 

jako takich planowanych odejść z zawodu, jedynie na emeryturę wybierają się dwie osoby. 

W  stosunku do obecnych arkuszy organizacyjnych zaczynają spływać urlopy zdrowotne. Jeżeli 

chodzi o przedszkola sytuacja jest stabilna, w tym roku jest 21 dzieci więcej, w szkołach będzie 
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o 175 dzieci mniej, co spowoduje spadek liczby oddziałów o osiem w skali miasta. Rzeczywisty 

stan odnośnie liczby zatrudnionych nauczycieli okazuje się w miesiącu sierpniu kiedy będą 
urlopy zdrowotne, ewentualne decyzje nauczycieli. Na ten moment stan zatrudnienia pozostaje 

ten sam, braki nauczycieli, jakie odczuwają dyrektorzy to brak nauczycieli matematyki i języka 

polskiego.    

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk poruszyła temat godzin przeznaczonych na pomoc psychologiczno 

– pedagogiczną w szkołach. Czym są spowodowane różnice pomiędzy ilościami godzin w SP 

nr 3 (ponad 100 godzin) w porównaniu z innymi szkołami (np. kilkanaście godzin, 

dwadzieścia).  

 

Pani Marzanna Wieczorek kierownik MZEASiP odpowiedziała, że jest to spowodowane liczbą 
opinii, orzeczeń wydawanych przez Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną, które obligują 
szkołę do zorganizowania pomocy psychologiczno – pedagogicznej. W SP nr 3 jest więcej 

indywidualnych zajęć edukacyjnych.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk poruszył temat zapraszania radnych przez szkoły na zakończenie roku 

szkolnego. Szkoły mogą liczyć na dużą pomoc radnych w różnych aspektach, są częścią 
społeczności, a radni są pomijani przy zapraszaniu na różne uroczystości, jest im przykro. 

Zapytał w związku z tym, czy kiedyś było inaczej.  

 

Pani Marzanna Wieczorek zadeklarowała, że poruszy ten temat na najbliższym spotkaniu 

z dyrektorami szkół.  

 

Radna p. Małgorzata Skinder poparła stanowisko radnego Szlenka w sprawie zapraszania 

radnych na zakończenie roku szkolnego.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna wspomniała, że za Burmistrza p. Leona Okraski były różnego 

rodzaju uroczystości, na które byli zapraszani radni.        

  

Do punktu 6. 

Informacja na temat prac niezbędnych do wykonania w szkołach w okresie wakacji celem 

przygotowania do nowego roku szkolnego 2022/2023. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda poprosił p. Marzannę Wieczorek o krótkie 

przedstawienie informacji.   

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Marzanna Wieczorek powiedziała, że radni otrzymali zestawienie dotyczące planowanych 

prac remontowych. Wszystkie procedury zmierzające do rozpoczęcia remontów, ogłoszenia, 

zapytania ofertowe znajdują się na stronach szkół. Do końca sierpnia wszystkie zaplanowane 

prace powinny być wykonane poza stołówkami, gdzie dotację otrzymała decyzją wojewody SP 

nr 8 i tam będzie kompleksowy remont stołówki szkolnej. Następne szkoły będą musiały 

poczekać, bo program jest realizowany na kolejną edycję w przyszłym roku. 
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Radna p. Iwona Skotniczna zapytała, czy przewidziana jest termomodernizacja przedszkola na 

ul. Stalowej i które z  przedszkoli jeszcze termomodernizację nie mają i remont typu 

malowanie.  

 

Pani Marzanna Wieczorek powiedziała, że bezwzględnej termomodernizacji wymagają  
Przedszkole nr 5 i Przedszkole nr 1. Wnioski były złożone, dokumentacja jest przygotowana, 

na tą chwilę nie ma przyznanej żadnej w ramach żadnego programu dotacji. Żadne przedszkole 

się nie załapało, trzeba czekać na kolejne programy, w przedszkolu nr 5 będzie remontowana 

wymiennikownia, która ograniczy koszty ogrzewania.      

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają jeszcze pytania w tym 

punkcie. Z uwagi na brak pytań zaproponował przejście do omawiania materiałów sesyjnych.   

 

 

Do punktu 7. 

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda poprosił o krótkie wyjaśnienie, dlaczego taki projekt 

został radnym przedstawiony.  

 

1/ Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Publicznych Nr 3 w 

Myszkowie ul. Kościuszki 30.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Marzanna Wieczorek kierownik MZEASiP wyjaśniła, że Rada Powiatu przejmuje z dniem 

1 września swoją szkołę, bo to jest zadanie ustawowe Powiatu do prowadzenia. Rada Powiatu 

stosowne uchwały podjęła, w związku z tym na nas spoczywa konieczność rozwiązania 

dotychczasowego Zespołu Szkół i Szkoła Podstawowa nr 3 stanie się samodzielną jednostką 
organizacyjną. Jest to sformalizowanie zaistniałego faktu przejęcia szkoły przez Starostwo 

i wyłączenia Szkoły Specjalnej ze szkoły.  

 

Głosowano w sprawie: 

1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Publicznych Nr 3 

w Myszkowie ul. Kościuszki 30.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Skinder 
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2/ Projekt uchwały w sprawie rozliczania tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 

godzin nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym tygodniowym, obowiązkowym wymiarze godzin oraz określenia 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych stanowisk 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Myszków.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że projekt uchwały dotyczy pensum 

pedagoga specjalnego, ten projekt został zmieniony. Została dokonana poprawka dotycząca 

wykreślenia słowo gimnazjum. 

 

Pani Marzanna Wieczorek kierownik MZEASiP dodała, że nowelizacja Karty Nauczyciela 

obliguje wszystkie szkoły do zatrudniania od 1 września pedagogów specjalnych, jest to nowe 

stanowisko w szkołach. Wymiar ich określa też Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej, 

rada gminy jest zobligowana określić pensum dydaktyczne dla tego nowego stanowiska pracy 

w szkołach. Karta przewiduje nie więcej jak 22 i taka jest propozycja. Jednocześnie został 

sporządzony tekst jednolity uchwały trzykrotnie zmienianej, który miał na celu wykreślenie 

z tytułu uchwały słowa gimnazja, które zniknęły z systemu oświaty z mocy ustawy. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez trzy związki zawodowe, jeden związek 

zawodowy zaproponował pensum 20 godzinne.    

 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała, kiedy projekt uchwały był zaopiniowany przez związki, 

skoro został zmieniony dwa dni temu.  

 

Pani Marzanna Wieczorek powiedziała, że zaopiniowane było nowe pensum, nie cała uchwała, 

wcześniejsze zapisy były zaopiniowane we wcześniejszych uchwałach.   

 

Głosowano w sprawie: 

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozliczania tygodniowego, obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 

stanowisk o różnym tygodniowym, obowiązkowym wymiarze godzin oraz określenia 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych stanowisk nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest gmina Myszków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Elżbieta Doroszuk, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Giewon 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Skinder 
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Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda powiedział, że przy 1 głosie wstrzymującym projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

  

Do punktu 8. 

Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Iwona Skotniczna poruszyła temat bezdomnej kobiety pochodzącej z Ukrainy, 

przebywającej na przystanku dworca PKP na Światowicie. Przyznała, że w piątek 

przeprowadzała rozmowę z panią rzecznik p. Miroszewską o tej sytuacji. Radna poprosiła 

o informację jak jest dzisiaj, bo jest opinia wśród mieszkańców, że nic nie jest robione w tej 

sprawie, mimo że wszystkie służby próbowały pomóc.   

 

Radna p. Zofia Jastrzębska poinformowała, że złożyła w dniu dzisiejszym dwie interpelacje, 

jedną w sprawie drogi dojazdowej do PKP w Mrzygłodzie, drugą w sprawie wywożenia przez 

samochody ciężarowe o bardzo wysokim tonażu pozostałości z hałdy po byłym Mystalu 

i przewożenia ich ul. Gruchla, Koronacyjna, Włodowska i Nadrzeczna. Radna zwróciła się 
z prośbą do pani Burmistrz o pilne zajęcie się drugą interpelacją.  
 

Radny p. Tomasz Szlenk zapytał, kiedy będzie ogłoszony przetarg na budowę budynku 

klubowego i dwóch kortów tenisowych.  

 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda ogłosił dwie minuty przerwy, po przerwie wznowił 

obrady komisji.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że na 30 czerwca są planowane 

zmiany w budżecie w zakresie budynku klubowego z rozbiciem zadania na cykl dwuletni i były 

proponowane takie zmiany do budżetu. W tej chwili miasto skoncentrowało się na 

dofinansowaniu z Narodowego Centrum Kultury, jeżeli chodzi o MDK, bo to jest zadanie, które 

musi być w tym roku zrobione, w drugiej kolejności są dwa dofinansowania: MDK II etap za 

5.000.000,00 zł i budynek klubowy. Jeżeli nie będzie problemów z dokumentacja w sierpniu 

powinien być ogłoszony przetarg.  

 

Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik poruszyła temat mostu na ul. Mrzygłodzkiej. Rozburzenie 

i wybudowanie jest z jednej transzy. Czy firma jak zejdzie z budowy teraz to nie dostanie 

żadnych pieniędzy.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że na całość jest jedna umowa, 

pod to był harmonogram i wyburzenie w pierwszej kolejności wynikało z harmonogramu. 

Firma dostała kwotę wynikają z przedstawionego kosztorysu około 200.000,00 zł na 

wyburzenie zatwierdzone przez inspektora i te pieniądze zostały zapłacone. Gdyby nie 

wyburzyli nie pokazałyby się następne rzeczy np. pale, o których nie było mowy 

w dokumentacji.  
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Radna p. Beata Jakubiec – Bartnik zapytała, na jakim etapie jest ten most, czy koniec inwestycji 

jest planowany na 30 września oraz jaka jest cała kwota tej inwestycji w przybliżeniu, czy 

2.400.000,00 zł? 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że firma na spotkaniu 8 czerwca 

zadeklarowała, że zrobi inwentaryzację geodezyjną, 15 czerwca mailowo została przekazana 

do Urzędu oraz projektantowi. W tej chwili jest inwentaryzacja tych pali, obejmuje ich 

lokalizację, badanie ciągłości pali, to też ma już projektant i ma się wypowiedzieć w tej kwestii, 

czy to się da wykorzystać i w jakim zakresie. Pani kierownik powiedziała, że koniec inwestycji 

jest mniej więcej 30 wrzesień. Cała kwota tej inwestycji to było niżej niż kosztorys, kosztorys 

był prawie 4 mln zł, a to było około 3 mln zł.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna poruszyła temat inwestycji dot. dokończenia budowy inwestycji 

ul. Topolowej i budowa odcinka drogi z ul. Ceramicznej 13E do ul. Malinowej. Ulica Topolowa 

zbliża się ku końcowi, ale jeżeli chodzi o ten fragment ul. Ceramicznej ten temat trwa już 
dziesiątki lat, ludzie tam są już tak zniecierpliwieni. Jaka jest faktycznie sytuacja i kiedy to 

będzie dalej robione? 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że miasto ma za sobą oględziny 

ul. Ceramicznej, droga jest wąska. Miasto zastanawia się, jakiej szerokości powinna być ta 

droga. Inwestycja nie będzie w trybie przetargowym tylko w trybie zapytania ofertowego na 

dokumentację dla tej drogi.  

 

Radna p. Iwona Skotniczna zapytała, jaka jest różnica w szerokości tego fragmentu 

ul. Ceramicznej z ul. Wąską, czy jest to taka sama szerokość? 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że obie drogi są wąskie. Na 

ul. Wąskiej był mniejszy problem z odwodnieniem, bo jest duży spadek. Tu miasto zastanawia 

się, w którym kierunku ją odwodnić, czy złamać ją i część do Ceramicznej, a część do cieku, 

który jest na samym końcu. 

 

Radna p. Iwona Skotniczna przyznała, że tutaj została położona nawierzchnia asfaltowa, ale 

szerokością one się nie różnią. Radna zwróciła się z prośbą, żeby ten temat się zakończył, bo 

mieszkańcy są niecierpliwi. Dodała, że był poruszany z mieszkańcami temat nazwy tego 

fragmentu ulicy, bo ul. Ceramiczna ma dużo odnóg o tej samej nazwie.    

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że tam pewnie też będzie droga 

szerokości 3,5 m, bo jest bardzo wąska. Środki finansowe są zabezpieczone na to. Po 

rozliczeniu ul. Topolowej, a odbiór będzie 30 czerwca zostanie około 100.000,00 zł, co 

powinno wystarczyć na dokumentację.   
 

Radny p. Norbert Jęczalik zapytał, na jaki okres jest przewidziana realizacja dwóch kortów 

tenisowych i budynku klubowego oraz do jakiego stanu będzie wyposażony budynek klubowy. 

Radny poruszył również temat budynku gospodarczego w przesmyku pomiędzy boiskiem ze 

sztuczną nawierzchnią, a kortami tenisowymi. Czy te budynki będą wyposażone w pełną 
infrastrukturę? Radny zapytał, ile w Myszkowie jest mostów podlegających pod Urząd Miasta, 
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jak często są robione analizy mostów oraz czy wszystkie mosty będą wykonywane w takiej 

technologii jak most na ul. Świerkowej.    

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odnośnie szczegółów wyposażenia standardów 

budynku zaprosiła radnego do przeanalizowania w wydziale Inwestycji. Przyznała, że 

zasugerowała w propozycji do zmian w budżecie okresu 2  letni na korty tenisowe i budynek 

klubowy. Odnośnie budynku, który miałby obsługiwać korty jest zaplanowany.  

 

Radny p. Tomasz Szlenk wtrącił, że ten budynek jest typu orlikowego, ma cztery szatnie, 

pomieszczenie dla sędziów, pomieszczenie gospodarcze, przy kortach tenisowych będzie drugi 

budynek, który będzie obsługiwał boisko ze sztuczną nawierzchnią, z pełnym wyposażeniem.   

 

Radny p. Norbert Jęczalik zapytał, kiedy mogą rozpocząć się prace związane z tym obiektem? 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odpowiedziała, że jeżeli przetarg zostanie 

ogłoszony w tej połowie sierpnia postępowanie trwa dwa, dwa i pół miesiąca, więc wyłonienie 

wykonawcy to początek października. Zakończenie inwestycji planowane jest na rok 2023. 

Odnośnie mostów miasto robi przeglądy, jest coroczny przegląd i raz na 5 lat 5 letni przegląd. 

Po przeglądzie jest spisywany protokół przez osoby z odpowiednimi uprawnieniami, jeżeli 

wynika konieczność wykonania ekspertyzy to dodatkowo jest przeprowadzona ekspertyza. 

Mostów w mieście jest trzynaście lub czternaście.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik poruszył temat rewitalizacji centrum miasta i zapytał, czy coś się 
dzieje w tym temacie.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odpowiedziała, że w wyniku konkursu został 

wyłoniony wykonawca dokumentacji, a dokumentacja jest cały czas tworzona. Do końca tego 

roku jest termin na zakończenie opracowania dokumentacji dla centrum Myszkowa. Pierwszym 

etapem jest wyburzenie budynku po PKS i budowa nowej Biblioteki.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik zapytał o teren ścisłego centrum, czy jest własnością gminy, czy 

PKP.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że w większości jest własnością 
gminy, ale zdarzają się niewielkie fragmenty w rękach prywatnych.   

 

Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, jak wygląda sytuacja z kanalizacją w dzielnicy Podlas.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że jeżeli chodzi o pierwszy etap, 

Sobieskiego, Mickiewicza, Reymonta, Staszica i fragment Prusa do Sobieskiego gmina ma już 
pozwolenie na budowę, a lada moment zamierza przystąpić do wyboru wykonawcy na 

realizację robót budowlanych. Kwota w tegorocznym budżecie przeznaczona na to zadanie 

zostanie skonsumowana na dokumentacje obydwu etapów na łączną kwotę w budżecie 

600.000,00 zł. W tym roku można ogłosić przetarg na realizację I etapu, II etap też jest na 

ukończeniu, wykonawca wystąpił o wydłużenie terminu, ale w tym roku będzie zakończona 

dokumentacja dla drugiego etapu.  
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Radna p. Elżbieta Doroszuk zapytała, czy wszystkie środki przeznaczone w budżecie na ten rok 

zostaną skonsumowane już lada chwila i to półrocze do końca grudnia nie ma żadnych środków 

na dalsze postępowanie.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że miasto może rozpocząć roboty 

budowlane,  mając pozwolenie, natomiast w tym roku jeżeli nie będzie dodatkowych środków 

nie będzie można zapłacić wykonawcy. Płatność pierwsza będzie w następnym roku. Gmina 

rozważa to, czy zakończyć realizację tego w roku 2023, czy przeciągnąć na 2024. Każda z tych  

ulic może funkcjonować odrębnie, Prusa i Reymonta, przy styku tych odcinków kanalizacji 

może być większy kłopot, ale Mickiewicza i Staszica mogą być jako odrębne kanalizacje, bo 

są włączone do Kościuszki.  

 

Radna p. Zofia Jastrzębska poruszyła temat spotkania w sprawie zalewania wodami i zapytała 

kto uczestniczył w tym spotkaniu i kiedy radni będą znać odpowiedź Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Radna poprosiła o możliwość zapoznania się z tą ekspertyzą.   
 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odpowiedziała, że była Ona, inspektor drogowy 

p. Karol Zenderowski, pan Burmistrz i dwóch mieszkańców, z ZDW był p. Lesław Dworzyński. 

Oględziny były w zeszłym tygodniu we wtorek. Pani kierownik powiedziała, że została 

sporządzona notatka, z którą zapozna się p. Dworzyński, żeby wnieść swoje jakieś uwagi. Pan 

Dworzyński sugerował, że przekaże to drugiego działu i oni podejmą decyzję, co można w tym 

zakresie zrobić.   
 

Radna p. Zofia Jastrzębska zapytała się, czy termin odpowiedzi jest znany? 

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odpowiedziała, że nie zobowiązali się do 

żadnego terminu odpowiedzi, nie padło również zobowiązanie, że cokolwiek zostanie 

wykonane, dlatego że ZDW utrzymuje, że droga została wykonana zgodnie z projektem. 

 

Radna p. Zofia Jastrzębska powiedziała, że też rozmawiała z dyrektorem Machowskim w tej 

sprawie, że może zastanowią się i zrobią odkrywkę.   
 

Radny p. Norbert Jęczalik poruszył temat starych latarni przez Urzędem Miasta i zapytał, czyją 
są własnością? Stwierdził, że są one symbolem naszego miasta i można je odmalować. 
 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odpowiedziała, że one są własnością Tauronu. 

Koszt zwyżki z Częstochowy, żeby wymienić oprawy jest bardzo drogi. Jeżeli miasto zgłasza 

awarie lamp Tauro zawsze podkreśla, że eksploatacja ich jest uciążliwa i droga.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik zaproponował skorzystanie z pomocy ze Straży Pożarnej oraz 

przejęcie od Tauronu tych lamp przez miasto na swój majątek.  

 

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM powiedziała, że jeżeli Rada tak zdecyduje 

wtedy miasto będzie występować, sprawa jest do rozważenia.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik powiedział, że Myszków jest młodym miastem, więc walczy o każdy 

budynek, o każdą instalację, która ma wartość historyczną. Są kraje, gdzie ludzie mieszkają 



14 

 

w domach kilkusetletnich i państwo zadbać o taką architekturę, w Polsce stary system kazał 

nam likwidować, wyburzać, wszystko niszczyć i stawiać nowe budowle, czy instalacje. 

Zdaniem radnego takie perełki powinno się zachowywać.    
 

Radna p. Iwona Skotniczna powiedziała, że dla niej lampy, o których radny mówi są 
zagrożeniem, dają mało światła, są zniszczone, a jak mocno wieje odchylają się od pionu.  

  

Pani Grażyna Łękarska kierownik wydziału IM odpowiedziała, że te lampy są w złym stanie 

technicznym, co sam Tauron przyznał, dlatego poszedł w kierunku wymiany jednej lampy 

bliżej szkoły.  

 

Radny p. Norbert Jęczalik w odniesieniu do wypowiedzi radnej p. Skotnicznej, że jeżeli miasto 

byłoby zainteresowane przejęciem tych lamp na rzecz majątku gminy to wcześniej trzeba 

byłoby zrobić ekspertyzę techniczną.   
 

Przewodniczący komisji p. Jacek Trynda zapytał, czy radni mają jeszcze pytania w sprawach 

różnych. Z uwagi na brak pytań przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji.    

 

 

 

Przewodniczący komisji 

 

Jacek Trynda 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


